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Prezydent Komorowski podziwiając nowy budynek dworca, podkreslił, że to ważny dzień dla Poznania
oraz  polskich  kolei.  Dworzec  stanowi  część  realizowanego  centrum  komunikacyjnego  komunikacji
kolejowej, autobusowej oraz tramwajowej. Prezydent pogratulował wszystkim i podziękował za wysiłek,
tak pięknie zwieńczony.

Decyzję środowiskową dla budowy Zintegrowanego Centrum Komunikacyjnego Poznań Główny, którego
częścią  jest  nowy  dworzec,  Regionalny  Dyrektor  Ochrony  Środowiska  w  Poznaniu  wydał  wiosną
ubiegłego roku (21 marca 2011 r.).

Na zaproszenie Starosty Poznańskiego Jana Grabkowskiego Dyrektor Jolanta Ratajczak wzięła udział w
spotkaniu z  Prezydentem Bronisławem Komorowskim. Na spotkanie,  które odbyło się  na Zamku w
Kórniku,  zostali  zaproszeni  parlamentarzyści,  przedstawiciele  administracji  rządowej  na  czele  z
Wojewodą  Wielkopolskim  Piotrem  Florkiem,  przedstawiciele  administracji  samorządowej,  a  także
przedstawiciele inspekcji, służb i straży.

Dzięki uprzejmości Starosty Jana Grabkowskiego, Dyrektor Jolanta Ratajczak miała okazję zaprezentować Prezydentowi RP działalność Regionalnej Dyrekcji Ochrony
Środowiska w Poznaniu oraz pracy na rzecz Narodowej Rady Ekologicznej.
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